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Abstract (en)
[origin: FR2679208A1] The present invention relates to a heat-insulating package particularly adapted to the transport of food products already
packaged in boxes, bottles or the like, characterized in that it is comprised of at least one central heat-insulating sleeve (1) around which is arranged
a blind, concentric and slightly tight tube (2), having a height lower than that of said sleeve (1), the package comprising also a cap (4) slidingly
mounted on the upper part (1a) of the sleeve (1) emerging from said tube (2) after the mounting thereof around said sleeve (1).

Abstract (fr)
La présente invention concerne un emballage calorifuge particulièrement adapté au transport de denrées alimentaires déjà conditionnées dans des
boîtes, bouteilles ou analogues, caractérisé en ce qu'il comporte au moins un manchon (1) central calorifuge autour duquel est agencé un tube (2)
borgne, concentrique et légèrement serrant, d'une hauteur inférieure à celle dudit manchon (1), ledit emballage comportant également un capuchon
(4) monté coulissant sur la partie supérieure (1a) du manchon (1) émergeant dudit tube (2) après son montage autour dudit manchon (1).
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